
Verslag OPR 
 
Datum:  12 maart 2024 
Plaats en tijd:  Samenwerkingsverband Zutphen 18.00 uur 
 
Aanwezig: Manon Tournier 
  Liane Assenberg (1e half uur) 
  Mattias van ’t Spijker 
  Richard Brandsma 
  Floor Jansen 
  Rianne Lenselink 
 
Afwezig: Coen de Heer 
 

1. Opening 
Manon heet iedereen van harte welkom. In het speciaal de nieuwe leden Richard Brandsma (namens 
het Rhedens) en Mattias van ’t Spijker (namens st. Achterhoek VO). Marjolein Pol heeft zich helaas 
terug moeten trekken uit de OPR. De Daniel de Brouwerschool doet in dit SWV mee via opting-in, dit 
maakt dat zij officieel geen medezeggenschaprecht hebben in de OPR. De bestuurder van de Daniel de 
Brouwer heeft daarom besloten hun lid, Marjolein, terug te trekken uit de OPR. Rianne stuurt een 
bedankje naar de school voor hun jarenlange deelname. 
Liane heeft in de laatste vergadering aangegeven dat zij ook stopt als lid van de OPR. Zij sluit even kort 
aan om afscheid te nemen van de OPR. Manon dankt haar voor haar jarenlange inzet bij de OPR, ook 
in tijden waarin er lastige keuzes gemaakt moesten worden. Hierbij heeft zij altijd het belang van de  
leerling voorop gesteld. Rianne bedankt haar met een bos bloemen.  
  

2. Notulen 28-11-2023 
Er zijn geen vragen of opmerkingen n.a.v. het verslag.  
 

3. Kennismaking nieuwe OPR-leden 
Richard is gymdocent en leerlingcoördinator bij het Rhedens. Vanuit de MR is hij gevraagd om Liane 
op te volgen in de OPR. Mattias van ’t Spijker zit in de MR van het Praktijkonderwijs Zutphen als ouder. 
Ook hij is vanuit de MR afgevaardigd in de OPR. Beiden hebben veel affiniteit met leerlingenzorg en 
willen graag meedenken in de OPR. De OPR is heel blij met de nieuwe leden.  
 

4. Terugblik 20-12-2023 gesprek bestuursleden met Coen en Manon 
Vanuit de inspectie is opgemerkt dat het overleg tussen de OPR en de toezichthouder moet worden 

verstevigd. De intern toezichthouder moet minimaal twee keer per jaar een overleg hebben met de 

ondersteuningsplanraad. De ondersteuningsplanraad kan een relevante bron van informatie zijn voor 

het intern toezicht en er liggen kansen voor het versterken van kritische tegenspraak.  

De eerst keer dat dit overleg plaatsvond was op 20 december, Manon en Coen hebben dit gesprek 

namens de OPR gevoerd. Manon licht toe dat het een goed gesprek was waarin de verwachtingen 

over en weer zijn gedeeld. Maar waarin ook kon worden doorgevraagd op de inhoud. Wat gebeurt er 

concreet op de scholen om de afbouw van de bovenschoolse voorzieningen op te vangen. Manon is 

blij om te horen dat er op de scholen veel in gang gezet wordt, maar blijft ook wel zorgen houden of er 

dadelijk geen jongeren tussen wal en schip vallen. Het overleg met het bestuur moet nog een beetje 

vorm krijgen waar we het als OPR met het bestuur over gaan hebben.  

 

5. Mondelinge toelichting op voortgang jaarplan 2024 

Het jaarplan is een jaarlijks activiteitenplan dat voortvloeit uit het ondersteuningsplan. Rianne en Floor 

geven mondeling een stand van zaken op de 8 programma’s. Op deze manier hebben de nieuwe leden 

ook meteen een beeld van waar het SWV mee bezig is. Er worden de nodige verduidelijkingsvragen 

gesteld.  



1. Samenwerken aan een sterk netwerk →  Ontwikkelingen ‘samenwerkingstafel’ om de 

samenwerking tussen de scholen te bevorderen als het gaat om leerlingen.  

2. Basisondersteuning en zorgplicht → Beschrijven en afspraken maken over de 

basisondersteuning. Wat verstaan we onder basisondersteuning. 

3. Extra ondersteuning → Hoe wordt er om gegaan met OPP’s (ontwikkelingsperspectief) 

4. Specialistische ondersteuning → Interessant om te kijken hoe we terugplaatsing kunnen 

faciliteren.  

5. Samenwerking met gemeenten → Financiering en positioneren ambulant jeugdhulpverleners 

en jongerenwerk. 

6. Betrekken van ouders en ketenpartners → Stagiaires gaan onderzoek doen naar de 

ouderbetrokkenheid/tevredenheid bij het TLV-proces. Voor de volgende keer de stagiaires  

uitnodigen om de resultaten van het onderzoek toe te lichten. 

7. Bestuur, beheer en kwaliteit → implementatie kwaliteitsbeleid, visitaties en 

spiegelgesprekken. 

8. Financiën  

 

6. Rondvraag 

Floor stuurt de vraag rond wie er op 21 mei, voorafgaand aan de OPR-vergadering om 16.00 uur in 

gesprek wil gaan met het bestuur. Manon wil dit in ieder geval wel.  

Daarnaast is het als OPR goed om na te denken over welke onderwerpen we het met elkaar willen 

hebben. Dan kunnen we misschien ook een keer iemand uit nodigen om een bepaald onderwerp toe 

te lichten. Voor de volgende vergadering nodigen we de stagiaires uit om de uitkomsten van hun 

onderzoek toe te lichten.  

De vergaderingen voor volgend schooljaar worden gepland op de dinsdag van 18.00 tot 20.00 uur.  

De volgende vergadering op 21 mei is nog om 17.00 uur, omdat dit aansluitend is aan het overleg met 

het bestuur om 16.00 uur. 


